

Level: Three Subject: Islamic Education Due date: 01/02/2026		المستوى: الثالث المادة: التربية الإسلامية تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/٢/١
ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.		
Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if required.		

- مراجعة موضوع (الوضوء) على الصفحات ٤٣-٤٦ من كتاب التربية الإسلامية ج ٣ ثم الإجابة عن الأسئلة التالية في دفتر الواجب البيتي لغرض التأكد من الفهم والاستيعاب.
- Revise the subject of (AL-Wudu') on P.43-46 from the Islamic Education Book 3 and answer the following questions in your homework book to verify understanding and comprehension.

1- Briefly explain the meaning of "AL-Wudu".

.....

.....

2- Briefly explain the meaning of "Ghusul".

.....

.....

- مراجعة دعاء (أثناء الوضوء) ص ١٢٣ من كتاب التربية الإسلامية-٣ للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ والاستيعاب والإجابة عن السؤال التالي.
- Revise Du'aa (While Making Wudu') on P.123 from the Islamic Education Book-3 to verify memorization and understanding then answer the following questions.

1- Recite what you memorise from the Du'aa (While Making Wudu') and then fill in the blanks to complete the Du'aa.

اللَّهُمَّ اغْفِرْ لِي ، وَوَسِّعْ لِي ، وَبَارِكْ لِي

.....

2- What is the meaning of this Du'aa?

.....

.....

.....

.....